
 

 
 
 

Ook voor de Holendrechter ligt er weer een jaar achter de rug. Een jaar met financiële problemen. Een jaar waarin 
wij dankzij het nieuwe subsidie systeem van het wijkbeheer geld te kort kwamen. Zoals wij al eerder schreven, het 
subsidiesysteem van het wijkbeheer is omgetoverd tot een totaal onzichtbaar gebeuren voor de mensen die er 
gebruik van willen maken. De bewoner van Holendrecht heeft maar af te wachten wat er in de krochten van het 
stadsdeel wordt bedisseld. Inspraak over de verdeling van de subsidie, zoals die er vroeger was, is afgeschaft. Het 

 Kortom, het wás goed, 
maar men heeft het subsidiesysteem veranderd zonder goede motivatie en het resultaat is dat onder andere de 
Holendrechter tekort komt en dat niemand weet waar het bewonersbudget aan besteed is. Iets anders is de 
samenwerking met Maazo. Die samenwerking is er namelijk niet. De redactie had na besprekingen met Maazo 
gehoopt, dat we samen het blad zouden gaan maken, maar niets is minder waar. De redactie hoort helemaal niets 
meer van Maazo en de opbouwwerkster. 
 
Helaas zijn er meer dingen die niet goed gaan in Holendrecht. Met name het bewonersoverleg, dat vroeger om de 
zes weken werd gehouden, overlegvergadering is gehouden op 29 oktober. Onder 
leiding van een vreemde opbouwwerker werd er vergaderd door zegge en schrijve zes personen. Van deze 
vergadertijgers kwamen er vijf uit Holendrecht Oost en één uit West. De notulen van laatste vergadering in juni 
waren niet aanwezig, want die was niet doorgegaan wegens gebrek aan belangstelling. Het is jammer maar helaas 
de waarheid. De oorzaak is divers. Het opbouwwerk is hier voor een groot deel schuldig aan. Als er niet regelmatig 
een bijeenkomst gehouden wordt, raakt men de routine kwijt en weet men niet meer waar het over gaat, men blijft 
weg. Maar ook de bewoner is schuldig, het is toch zijn wijk en zijn leefomgeving waar het over gaat. Als je ergens 
je verhaal over je buurt kwijt wil dan is dat toch wel op het bewonersoverleg. Ook het buurtbeheeroverleg is een 
kwijnende zaak. Voorheen werden op dit overleg zinnige dingen besproken met de betreffende manager van een 
stadsdeelafdeling, maar dat is lang geleden en nog alleen maar een wens van de Holendrecht bewoners. 
 
Gezien bovenstaande vraagt de redactie zich af of zij nog wel recht van bestaan heeft. Zonder geld en zonder 
inbreng van de bewoners en van Maazo wordt het bijzonder moeilijk een interessante krant te maken voor 
Holendrecht. De redactie wil in samenwerking met het opbouwwerk, het wijkbeheer, en vooral niet te vergeten de 
bewoners van Holendrecht een goed communicatiemiddel maken. Als dit niet lukt, moeten wij helaas de stekker er 

 
De redactie van de Holendrechter  wenst alle medewerkers en inwoners van Holendrecht en ver  daarbuiten 
een goed kerstfeest toe en een voorspoedig en gezond nieuwjaar . 
 
 

 
De buur tregisseur  Marc Schaap heeft ons informatie 
gestuurd, daar zijn we blij  mee. Het is wel jammer  voor  
de lezers van de Holendrechter, dat deze informatie niet 
wat duidelijker is. Wat moeten wij  ons bijvoorbeeld 

politie een duidelijk begr ip is, vraagt voor  de bewoners 
soms wat uitleg. En een inloopspreekuur , kan dat niet 
gewoon in het politiebureau, elke wijk op een vaste tijd, 
in plaats van alleen voor  Holendrecht Oost? Ook in 

andere buur ten zullen de mensen 
wel eens vragen hebben. 
 

Hier volgt het bericht, iets bewerkt: 
De politie Remmerdenplein, onder leiding van 
ondergetekende, zal een aantal projecten binnen de 
wijk gaan realiseren. Over de feitelijke uitvoering 
kan ik u niet al te veel informatie geven gelet op 
werkzaamheden. Wel staat een aantal  

 
verkeerscontroles op stapel, welke in de korte 
maanden gerealiseerd zullen gaan worden. Verder wil 
ik meedelen dat er mogelijk een inloopspreekuur zal 
komen rondom Holendrecht Oost. Tijdens het laatste 
buurtoverleg schijnt dit ter sprake te zijn gekomen, en 
ik wil daar als buurtregisseur gehoor aan geven. Ik zal 
binnen de wijk een geschikte locatie zoeken. 
Misschien heeft iemand een suggestie. 
  

Namens de politie willen wij de lezers van De 
Holendrechter wijzen op het feit dat de "dure" 
maanden er weer aankomen. Hiermee willen we waar-
schuwen dat u alle toegangsdeuren en ramen goed 
afsluit, wanneer men niet thuis is! Ook geldt dit advies 
voor de nachtelijke uren. Dit natuurlijk ter 
voorkoming van diefstal cq inbraak in uw woning. 
 Met vriendelijke groet,  

Van de redactie 

Marc Schaap, buurtregisseur Holendrecht 2 en 3 


